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Abstract (en)
The monolithic building plate has a rectangular main contour with stepped and sloping edge sections which serve as overlapping elements of the
joints between adjacent building plates. The plate consists of a matrix based on an inorganic bonding agent. It is reinforced with fibers belonging
to at least one of the following fiber groups: alkali glass, polyacrylonitrile, carbon, polyester, polyamide, polypropylene, paper, natural organic
(both animal and plant) and ceramic. An Independent claim is also included for a method for producing such a building plate. It involves pressing/
compacting and hardening stages.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine monolithische Bauplatte mit folgenden Merkmalen: einer rechteckigen Grundfläche, einer Matrix auf Basis eines
anorganischen Bindemittels, sowie vier falzartig gestalteten Randabschnitten, jeweils zwei benachbarte Randabschnitte sind einteilig gestaltet,
zwei benachbarte Randabschnitte weisen eine Grundfläche fluchtend mit einer ersten Hauptoberfläche der Bauplatte und eine gegenüberliegende
Setzfläche mit Gefälle zu Außenkanten der Randabschnitte auf, die weiteren Randabschnitte sind mit einer Grundfläche fluchtend zu einer zweiten
Hauptoberfläche der Bauplatte und einer Setzfläche mit Gefälle zu Außenkanten der Randabschnitte ausgebildet. <IMAGE>
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